



BELGIAN-CHINESE  
CHAMBER OF COMMERCE  
比中经贸委员会

INVITATION | 请柬

08  
02  
2024



CHINESE NEW YEAR'S RECEPTION | 中国新年招待会

In light of the Chinese New Year of the Dragon, the **Belgian-Chinese Chamber of Commerce (BCECC)** is pleased to invite you to its annual cocktail reception on **February 8, 2024 at the Africa Palace in Tervuren.**

在迎接中国农历龙年到来之际，比中商会（BCECC）十分高兴地邀请您出席将于2024年2月8日在非洲宫举行的新年招待酒会。

**H.E. Mr. Cao Zhongming**, Ambassador of P.R. China to Belgium and **Ms. Cathy Berx**, Governor of the Province of Antwerp, will be present at this event. Belgian Prime Minister **H.E. Mr. Alexander De Croo**, back from his official visit to China, will give a video speech.

中华人民共和国驻比利时王国大使曹忠明和安特卫普省省长凯西·贝尔将莅临这一欢庆活动。比利时首相亚历山大·德克罗先生在结束对中国的正式访问后将发表视频讲话。

## Agenda 晚会安排:

**18:30-19:00:** Registration 签到

**19:00-19:30:** Speeches by Mr. Bernard Dewit, Chairman of the BCECC, H.E. Mr. Cao Zhongming, Ambassador of P.R. China to Belgium, H.E. Mr. Alexander De Croo, Prime Minister of Belgium (video speech) and Ms. Cathy Berx, Governor of the Province of Antwerp

演讲嘉宾有比中商会主席德威特、中国驻比利时王国大使曹忠明、比利时首相亚历山大·德克罗(视频讲话)和安特卫普省省长凯西·贝尔

**19:30-21:00:** Cocktail Reception 招待酒会

## Venue 地点:

**Africa Palace (非洲宫)**

Paleizenlaan

3080 Tervuren / 特尔菲伦

Limited parking space is available at the venue. The nearest underground parking is located at / 附近地下停车场 : Parking Indigo Tervuren Markt, Markt 7, 3080 Tervuren. The venue is easy to reach by public transport: take tram 44 until terminus and walk for 500m (click [here](#) for directions). Please click [here](#) for directions starting from Brussels Central Station.

To register and confirm your attendance, please click on the button below. Registration deadline is February 1, 2024.

This event is free of charge for BCECC members, Belgian and Chinese officials, and 85€/person (VAT excl.) for non-members.

For any questions, please contact us at [events@bcecc.be](mailto:events@bcecc.be) or 02/345 25 54.

请点击邀请函下方的红色按键，在线提交报名表以确认您的出席，报名截止日期为2024年2月1日。

比中商会会员、比利时和中国官员免费出席；非会员：85€/人 (VAT EXCL.)。

如有任何问题，请与我们联系EVENTS@BCECC.BE或02/345 25 54。

